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 עיריית רעננה 
 2023001ישיבת ועדה מקומית )מליאה(  

 15/02/2023, גתשפ"שבט ב  דכ", ביעירמיום  
 
 

   משתתפים: 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 חברת מועצה  -  גב' דרורה כהן 

 חברת מועצה  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

 חבר מועצה  -   מר ארז ברט 

 חבר מועצה  -  מר רחמים שלום 

 חבר מועצה  -  מר גולדמן חיים 

 מועצה   חברת  - גב' ויינטראוב רונית 

 חבר מועצה  -  מר ניר קריסטל 

 חבר מועצה  -  מר רייזמן מיכאל 

 חברת מועצה  -  גב' ארז סגן איילת 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 חבר מועצה  -  מר חגי בורשטיין 

 חברת מועצה  -  גב' סלוצקי דבי 

 חברת מועצה  -   גב' שחר גלי 

 ת מועצה חבר  -  גב' פוזמנטיר אנה 
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 חסרים: 
 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 
  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מבקרת העירייה  -   גב' גלית פלג 

 מהנדס העירייה  -  מר חיים מלמן 

 אדריכלית העיר  - מיכל קלי גוטמכר   אדר' 

 יועצת משפטית של הוועדה  -  עו"ד אבישג חכם 

 מנהלת הוועדה לתכנון ובנייה  -  גב' קטי קסטוריאנו 

 מר ערן רובין 

 
   על סדר היום:

לפקודת    188אישור מליאת הוועדה המקומית לחילופי מקרקעין בהתאם לסעיף    –הסכם נכסי אבידר   .1

 ף פיצוי כספי בגין הפקעה.  העיריות )נוסח חדש( חל

המטרו   .2 המדינה   –הסכם  השתתפות  בנושא  המקומיות  הרשויות  ובין  המדינה  בין  הסכם  אישור 

 לחוק התכנון והבניה, בכל הקשור למטרו.  197בשיפוי הוועדה המקומית לפי סעיף 

 התנגדות הוועדה המקומית לתוכנית רעננה מערב.   .3

אי .4 המשנה  ועדת  חברי  הרכב  לשינוי  סלוצקי  בקשה  דבי  גב'  של  כמ"מ  בורשטיין  חגי  מר  מינוי  שור 

 בוועדה המקומית לתכנון ובנייה במקומה של הגב' רונית ויינטראוב.  
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אישור הסכם בין המדינה ובין הרשויות המקומיות בנושא השתתפות  –הסכם המטרו  .2

 ור למטרו. לחוק התכנון והבניה, בכל הקש 197המדינה בשיפוי הוועדה המקומית לפי סעיף 

 

בנושא  מר חיים ברוידא:  המקומיות  הרשויות  ובין  המדינה  בין  הסכם  אישור  המטרו,  הסכם 

סעיף לפי  המקומית  הוועדה  בשיפוי  המדינה  הקשור   197  השתתפות  בכל  והבנייה  התכנון  לחוק 

 למטרו. 

 

 אז אנחנו גם פה לא משתתפים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ברור.  מר ניר קריסטל: 

 

  -היינו אמורים להעלות את זה בישיבה הזאתי מכיוון ש יים ברוידא: מר ח

 

כל   גב' רונית ויינטראוב:  את  לקחת  שעוזר  ממצה  דיון  אפשרת  לא  להשתתף,  נוכל  לא  אנחנו 

 הנתונים. 

 

 אני לא מבינה אתכם, באמת הגזמתם.   : גב' דרורה כהן

 

ו מר חיים ברוידא:  המדינה  בין  הסכם  אישור  בעד  מי  בנושא אוקיי,  המקומיות  הרשויות  בין 

סעיף   לפי  המקומית  הוועדה  בשיפוי  המדינה  הקשור   197השתתפות  בכל  והבנייה  התכנון  לחוק 

 למטרו? מי בעד?  

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:
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 זה שיפוי המדינה חבר'ה. שיפוי המדינה.    מר אלי אלוש:

 

 מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו לא משתתפים דבי.   נטראוב: גב' רונית ויי

 

 אז תצאו.   מר אלי אלוש:

 

 מי נמנע? אוקיי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  7 –בעד 

 1 -נגד 

 3 –נמנע 

חגי בורשטיין, רונית ויינטראוב, מיכאל רייזמן, איילת ארז סגן, אנה פוזמנטיר.    נכחו ולא הצביעו: 

 החלטה: 

קולות ברוב  החליטה  העיר  בנושא  לאשר    מועצת  המקומיות  הרשויות  ובין  המדינה  בין  הסכם 

סעיף   לפי  המקומית  הוועדה  בשיפוי  המדינה  הקשור    197השתתפות  בכל  והבניה,  התכנון  לחוק 

 . למטרו

 

אישור מליאת הוועדה המקומית לחילופי מקרקעין בהתאם לסעיף  –הסכם נכסי אבידר  .1

 פי בגין הפקעה. לפקודת העיריות )נוסח חדש( חלף פיצוי כס 188
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בסעיף   מר חיים ברוידא:  לכן  קודם  שעשינו  מה  על  חוזרים  אנחנו  אבידר,  נכסי  הסכם  אוקיי 

נוסח חדש חלף פיצוי כספי    188הקודם. מי בעד חילופי מקרקעין בהתאם לסעיף   לפקודת העיריות 

 , מי בעד? 484חלקה  6580בגין הפקעה נכסי אבידר, גוש 

 

 למר"ץ.  כל הכבוד   מר אלי אלוש:

 

 פה אחד.  מר חיים ברוידא: 

 

העיר   לאשר  מועצת  אחד  פה  אבידר  החליטה  נכסי  המקומית   –הסכם  הוועדה  מליאת  אישור 

 ה. לפקודת העיריות )נוסח חדש( חלף פיצוי כספי בגין הפקע 188לחילופי מקרקעין בהתאם לסעיף 

 

 התנגדות הוועדה המקומית לתוכנית רעננה מערב.   .3

 

אוקיי, התנגדות הוועדה המקומית לתוכנית רעננה מערב. אני אבקש ממהנדס  דא: מר חיים ברוי

 העירייה חיים מלמן להתייחס בבקשה. ואחר כך מאדריכל העירייה מיכל קלי להציג את הנושא.  

 

יותר   מר חיים מלמן: לפני  המקומית  בוועדה  להפקדה  שאושרה  תכנית  מערב,  רעננה  תכנית 

בפנ בעצם  היום  מובאת  המקצועי משנה.  הצוות  של  ההתנגדות  הצגת  לצורך  המקומית  הוועדה  י 

  -לתוכנית הזאתי. התנגדויות, לא התנגדות. תכף אנחנו נפרוס

 

 מי יזם את התוכנית הזאת?   מר אלי אלוש:

 

של   מר חיים מלמן: המאשרת  הסמכות  ישראל.  מקרקעי  רשות  זה  שלה  היזמים  התוכנית 

התו מחוזית.  ועדה  היא  הזאת  נדונה  התוכנית  והומלצה כנית  משנה,  יותר  לפני  המקומית  בוועדה 
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 להפקדה במתוכנת אחת ומובאת אליכם היום במתכונת אחרת לאחר שינויים. 

 

   -אני רק רוצה להסביר עוד פעם. אנחנו עושים פה דיון שלמעשה זה דיון מר חיים ברוידא: 

 

 שאין לנו השפעה.    : גב' דרורה כהן

 

 שום השפעה.   שאין לנו מר חיים ברוידא: 

 

 לא משנה, אבל זה חשוב.    מר אלי אלוש:

 

מה? מה? מה זה אין משמעות? לא הבנתי. אז בואו נמשיך הלאה. מה זה אין  מר מיכאל רייזמן: 

 משמעות? לא הבנתי.  

 

 רגע, יש פה מהנדס. רגע, המהנדס...   מר אלי אלוש:

 

 פעה.  אבל אמרו אין משמעות, לא אמרו אין הש מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אני רוצה להסביר לכם מר חיים ברוידא: 

 

 אמרו אין משמעות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אני רוצה להסביר לכם מר חיים ברוידא: 

 

 אין משמעות להצבעה.    : גב' דרורה כהן
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   -מיכאל אני אסביר לך מר חיים ברוידא: 

 

 אה השפעה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -מיכאל מר חיים ברוידא: 

 

 אם אין משמעות אז...   אל רייזמן: מר מיכ

 

מיכאל אני אסביר לך את הדברים האלה. אני אסביר לך את הדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

הדברים האלה נמצאים בוועדה המחוזית, זה לא בשליטה שלנו. אנחנו באנו והצגנו את הרעיון שלנו,  

יקבל את הרעיון שלנו עם ההתנ בה  או שמי שידון  זה כדי שהמועצה  נעביר את  גדויות שלנו. אנחנו 

 הלאה. 

 

 זה לא בסמכות הוועדה המקומית.   מר אלי אלוש:

 

אין לנו שליטה, אין לנו שליטה מה שהתקבל. זה לא שאנחנו היום מחליטים  מר חיים ברוידא: 

 בשביל עצמנו, כי זה מתחת לידנו. 

 

 וזית התנגדויות נכון?  רגע, אנחנו הולכים להציג עכשיו לוועדה המח מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  מר חיים מלמן:

 

 יש משמעות למה שאני אגיד עכשיו?  מר מיכאל רייזמן: 
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 בוודאי שיש משמעות.   מר חיים מלמן:

 

 אז כן יש משמעות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן, ואני רוצה להגיד עוד משהו.  מר ניר קריסטל: 

 

 ות, אז לא הבנתי.  כי אמרו לפני שנייה שאין משמע מר מיכאל רייזמן: 

 

הדחייה   מר חיים ברוידא:  אבל  התוכנית.  את  לדחות  יכולים  אנחנו  יכולים,  שאנחנו  אומר  אני 

להציג  ולבוא  היום  להציג  יכול  אתה  אצלנו.  נמצאת  לא  היא  כי  משמעות,  לה  אין  התוכנית  של 

 -רעיונות

 

 . הוא יודע, הוא בוועדה מספיק שנים מר ניר קריסטל: 

 

   -להציג רעיונות : מר חיים ברוידא

 

 אני מכיר את הוועדה יותר טוב ממך.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא מכיר את הוועדה מספיק שנים.  מר ניר קריסטל: 

 

אני   מר חיים ברוידא:  שנים.  מספיק  הוועדה  את  מכיר  אני  גם  הוועדה.  את  מכיר  אני  גם  אז 

 יכולה רק להמליץ על שינויים.  אומר וחוזר עוד פעם. חוזר ואומר עוד פעם. הוועדה הזאת שלנו 
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 בסדר אבל יש משמעות למה שאומרים חברי המועצה.  מר ניר קריסטל: 

 

 יש משמעות של המלצה.   מר חיים גולדמן: 

 

   -יש משמעות להמלצה. אני אומר פה אם אתם תדחו אותה, אין לזה שום ערך מר חיים ברוידא: 

 

   -. רגע, תן לי רגעזה לא עניין של דחייה, נו באמת מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה חיים.   מר חיים ברוידא: 

 

 הוא באמצע לדבר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

אנחנו יודעים מה תפקידנו. אבל אני רוצה להגיד לכם משהו, אני חבר בוועדת  מר ניר קריסטל: 

 המשנה, ואני ביקשתי להעביר את הדיון הזה לפה למליאה. 

 

 ת זה.  אנחנו יודעים א מר חיים ברוידא: 

 

 כל הכבוד.   מר אלי אלוש:

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 כל הכבוד.  מר חיים ברוידא: 

 

 הסיפור הוא נורא פשוט חברים.  מר ניר קריסטל: 
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 אבל ניר הוא עוד לא סיים את ההסבר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

מ  מר ניר קריסטל:  למעלה  עם  שכונה  על  מדובר  רגע.  עוד  יסיים  עם  יחי  5,000-הוא  דיור,  דות 

חברי   שכל  לזה  משמעות  בהחלט  יש  וכן  מאוד.  גדולות  תחבורתיות  משמעויות  עם  תעסוקה,  שטחי 

המועצה יהיו בשיח הזה, ויוכלו להביע את ההתייחסות שלהם. ובשביל זה גם הצוות המקצועי יושב  

 כאן. 

 

הוועד מר חיים מלמן: בפני  זה  את  מביאים  אנחנו  הכוונה,  בדיוק  וזאת  וגם בדיוק,  ה, 

 התבקשנו על ידך להביא את זה למליאת הוועדה המקומית, לצורך שמיעת הוועדה. 

 

 כל החברים.  מר ניר קריסטל: 

 

 שנוכל לייצג את הוועדה בוועדה המחוזית.   מר חיים מלמן:

 

 שנייצג את הציבור.   מר ניר קריסטל: 

 

  -תכאמור הדיון הזה הוא לא לאישור או לדחיית התוכני  מר חיים מלמן:

 

 ברור.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אלא הוא לשמיעת חברי הוועדה, בשביל שנוכל מר חיים מלמן:

 

 להגיש את ההתנגדות של רעננה.  מר ניר קריסטל: 
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בנוסף לאמירות המקצועיות שיוצגו פה על ידי מיכל,    ... את האמירות שלכם מר חיים מלמן:

 שנוכל לייצג אתכם בכבוד בוועדה המחוזית.  

 

 באותה מידה זה יכול להידון בוועדה המקומית ולהביא את המידע לכלל...   יים גולדמן: מר ח

 

 אבל אולי יהיו פה לאנשים... וירצו להגיב, זה בדיוק הרעיון.  מר ניר קריסטל: 

 

 ... שהבאת את זה לדיון בפנינו.   מר אלי אלוש:

 

 דמות שלא הביאו שום דבר.  אני הבאתי את כל השכונות בניגוד לפעמים הקו מר חיים ברוידא: 

 

 אין משמעות למה שאני אגיד נכון?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה ביקשת והוא הביא את זה.   מר אלי אלוש:

 

 ניתן למיכל להציג בקצרה את התוכנית ולאחר מכן את עיקרי ההתנגדות.   מר חיים מלמן:

 

רואים גב' מיכל קלי גוטמכר:  העיר.  של  המערבי  בצד  חלה  את   התוכנית  שמציין  הכחול  הקו  את 

תחום התוכנית, ואת החיבור שלה לשכונות הקיימות ברעננה, ולאזור המתוכנן בחלק הדרום מערבי  

של העיר. רואים בשחור את תחום השיפוט של העיר רעננה, ומה שאנחנו רואים כאן שהתוכנית בערך  

ה אזורית חוף השרון. באחת  חצי ממנה חל בתחום השיפוט של רעננה. וחציה השני נופל בתחום מועצ

גבולות  הסדרת  יהיה  התוכנית  לאישור  שתנאי  ואומרים  באים  בעצם  אנחנו  שלנו,  מההתנגדויות 

הרשויות הללו. בגדול התוכנית מציעה מערכת הדרכים, אני אעבור ככה    2יפוט ומרחב תכנון בין  הש
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רואי  זה מערכת הדרכים, כאשר  כאן. באדום  רחוב  על הצבעים העיקריים שרואים  גם של  ם המשך 

אחוזה ודרך הפארק, חיבור ישירות לכיוון העוקף הצפוני, שנמצא כאן, דרך... יש ציר נוסף של תנועה  

, ציר  2020שמגיע מהמשך רחוב הפעמונים ושדרות ירושלים, ביציאה של שדרות ירושלים דרך שכונה  

וחוצה את   וגם הוא מוביל  רעננה מערב,  ומתחבר  מתוכנן. שהוא מתחבר לשכונת  השכונה במרכזה, 

מערב   לכיוון  שהולך  ויצמן,  רחוב  של  הציר  המשך  את  רואים  שפיים.  מחלף  לכיוון  מערכת...  לכל 

, שם הוא חוצה אותו, אין חיבור לכביש עצמו אלא הוא חוצה אותו, עובר מעליו 531ומתחבר לכביש  

שמ הדרכים  מערכת  כל  את  ורואים  הרצליה.  של  הצפוניות  לשכונות  השכונה. בגישור  את  רשתת 

בין   בגובה של  ד'  אזור מרכזי, שדרה מרכזית    15-ל  10בכתום לשטחי המגורים, מגורים  יש  קומות. 

ייעוד מעורב     3שהיא גובלת בנאות עוזי, כל האזור המפוספס הזה של אפור צהוב וסגול, שזה אזור 

קומות בחלק   16של    קומות ראשונות של מסחר ותעסוקה, ומעל זה עוד קומות של מגורים עד לגובה

קומות כאן, ואנחנו מיד   16קומות, יש מבנה אחד של    14,  13,  12הצפוני. רוב המבנים הם בגובה של  

קומות סך    18-ל  16נתייחס לזה. ואזור תעסוקה צפוני, כאן בחלק הצפוני של התוכנית, שמדבר על בין  

רואים אותם  הכל פתוחים,  יש... של שטחים  חוץ מזה  גדול    גובה מקסימלי.  פתוח  בירוק, עם שטח 

בחלק הצפוני, שמשמש בעיקר כשטח לניקוז וויסות כל הנגר העילי. זה השטח שמבחינה טופוגרפית  

, ולכן הגיוני למקם בו את השטח הפתוח. וכמובן בהתאם לתמ"מ הוא הכי נמוך בכל תחום התוכנית

מתאר המחוזית עם השטח  תכנית ה  –שמיד אני אראה, זה בגדול התוכנית. כאן רואים את התמ"מ  

הירוק שנמצא בחלק הצפוני, זה אותו שטח לניקוז. וכל שאר השטח הצהוב שהוא השטח למגורים.  

ועוד    5,540קצת מבחינת זכויות. מדובר על תכנית שמציעה   יחידות דיור מיוחדות    500יחידות דיור 

מ"ר    600,000-. קרוב ללדיור מוגן מעונות סטודנטים, שנמצאות כאן בלב התוכנית, בקרבת השצ"פ

"ר למסחר, כאשר מדובר על  מ  73,500-לתעסוקה שרובם מתרכזים בחלק הצפוני באזור התעסוקה. כ

מסחר שמרוכז בעיקר לאורך השדרה המרכזית הזו. יש מעט מסחר נוסף מעבר למספרים שמצוינים 

השב"צים   במסגרת  לשלב  מבקשים  שאנחנו  ו  –כאן,  ציבור.  למבני  למבנים   296,000-שטחים  מ"ר 

שהיא   לביוב,  שאיבה  תחנת  מציעה  התוכנית  מזה  חוץ  התוכנית.  ברחבי  שפזורים  ציבור,  למוסדות 

כפר   העלמין  בית  זה שטח  כאן  העלמין.  לבית  מצפון  שנמצאת  לחשמל,  משנה  תחנת  כאן.  ממוקמת 
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א  נחמן ממש מצפון. באר מים ומתקני שאיבה בחלק הצפוני של התוכנית, ומסוף אוטובוסים שנמצ

גם מצפון לכפר נחמן בצמוד לאזור התעסוקה המתוכנן. מבחינת ייעודי קרקע, ציינתי כבר את מספר  

קומות. דיור    16-ל  10הקומות, מסחר תעסוקה ומגורים. השטח המפוספס כאן הוא... מעורבים בין  

רק על  קומות מדובר    18-ו  17קומות, כאשר    18-ל   10קומות. תעסוקה בין    15-מיוחד אנחנו מגיעים ל

קומות כמו    6ארבעת המגרשים הצפוניים ביותר שנמצאים פה בכניסה הצפונית החדשה לעיר. ... עם  

התוכנית   אחת.  לקומה  להגיע  ניתן  ובשצ"פים  הכוללית.  המתאר  תכנית  שלנו,  הייעודית  בתוכנית 

ביקשנ אנחנו  ממוצע,   ... שלהם.  הפריסה  את  גם  אראה  אני  מיד  מסחריות,  חזיתות  הרבה  ו  קובעת 

, שזה אומר עד  מעורכי התוכנית לאורך כל הדרך להתאים את הצפיפות לצפיפות של תכנית המתאר

בוועדה.    28 זו הייתה התוכנית בגרסתה הקודמת שנדונה כאן  דיור לדונם. הם הלכו איתנו,  יחידות 

כ עוד  הוסיפה  המחוזית  הוועדה  המחוזית,  לוועדה  הגיעה  כשהתוכנית  דיור    1,000-אולם  יחידות 

מה  ל וזה  בהתאם.  עלו  המספרים  כל  הקומות,  מספר  את  הגדיל  הצפיפות,  את  שהגדיל  מה  תוכנית. 

 שמוביל לצפיפויות...  

 

איך הולך היחס בתחום שלנו בין משרדים, עסקים, מסחר למגורים? מבחינת  גב' רונית ויינטראוב: 

 -אחוזים בכל

 

 . 5פי  מר מיכאל רייזמן: 

 

  ?5מה פי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -לא זוכרת לפרוס לכם גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

   -כמה מגורים גב' רונית ויינטראוב: 
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 . 1:5 מר מיכאל רייזמן: 

 

 אפשר לראות בתוכנית הראשונה.  מר חיים מלמן:

 

 . 1:5 מר מיכאל רייזמן: 

 

כל  גב' מיכל קלי גוטמכר:  עם  המפורטת  הפרוגרמה  את  כאן  יש  אבל  באחוזים,  יודעת...  לא 

 רים. מבחינת שטחים ציבוריים יש עמידה גם בשב"צים וגם בשצ"פים.  המספ

 

 לא ציבוריים, אני מדברת על עסקים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

גדול  גב' מיכל קלי גוטמכר:  תעסוקה  שטח  יש  אבל  פה,  האחוזים  את  חישבתי  לא  מבינה.  אני 

  -ומכובד

 

 ו? בתחום שלנו? מספיק בתחום שלנ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו מבקשים לשנות את הגבולות אבל.   מר חיים מלמן:

 

 כדי שיהיה לנו יותר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

גם כן, כמובן שיהיה לנו יותר. אי אפשר לתת לנו לבנות את כל המגורים ולתת   מר חיים מלמן:

 לנו רק נתח קטן של התעסוקה. 

 

 זה בדיוק העניין.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 -יש פה עניין של כלכלה עירונית יים מלמן:מר ח

 

   -זאת אומרת כרגע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שלא נהיה גרעוניים.   מר חיים מלמן:

 

 לפני ההתנגדויות הנתח של התעסוקה אצלנו הוא נמוך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, לא, לא, את יכולה לראות כאן.  גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

 פשר לראות כאן.  א מר חיים מלמן:

 

 זה תחום השיפוט.   גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

זה ברעננה, זה מחוץ לרעננה. החלק הזה של המגורים, הפס השחור זה בעצם  מר חיים מלמן:

גבול השיפוט של רעננה. החלק הארי של השכונה המגורים נמצא מחוץ לתחום של רעננה. החלק הזה  

ק הזה נמצא בתוך תחום השיפוט של רעננה, והחלק הזה  נמצא בתוך תחום השיפוט של רעננה. החל

 נמצא מחוץ לתחום השיפוט של רעננה. 

 

 אם זה נשאר ככה, מי אמור לתת שירותים לחלק שמחוץ לרעננה.  מר חיים גולדמן: 

 

המועצה   מר חיים ברוידא:  של  השטחים  העברת  על  מדברים  אנחנו  אסביר.  אני  בואו  חבר'ה 

   -ה. הסיפור פההאזורית חוף השרון לרעננ 
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 כולל כל המגורים וכולל הכול.   גב' מיכל ברם:

 

  -הכול עובר לרעננה, הכול עובר לרעננה מר חיים ברוידא: 

 

 עובר או הדרישה לעבור?    גב' מיכל ברם:

 

 הדרישה, עוד לא עובר כלום.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה צריך לעבור ועדת גבולות.  גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

  -יש ועדת ברוידא: מר חיים 

 

 רשויות נותנות להן שירות?   2אחרת בעצם נוצר מצב ששכונה אחת, כאילו   גב' מיכל ברם:

 

לא, לא, לא, אין דבר כזה. יהיו פה שינויי גבולות מיכל. מיכל, יהיו פה חילופי   מר חיים ברוידא: 

 שטחים. 

 

 ומה צריך לתת להם בתמורה?   גב' מיכל ברם:

 

 כסף.  מר ניר קריסטל: 

 

 מה?   גב' מיכל ברם:
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 כסף.   מר אלי אלוש:

 

 אנחנו?   גב' מיכל ברם:

 

יש פה את ראש המועצה שהוא חבר שלי, והם באו לפה עם רעיון שהם יקבלו   מר חיים ברוידא: 

 מאזור התעשייה מסחר.  50%

 

 עם חברים כאלה לא צריכים אויבים.  מר חיים גולדמן: 

 

כזה לא יקרה, אנחנו לוקחים את השכונה. ולכן מי שצריך להכריע  כמובן דבר   מר חיים ברוידא: 

בסופו של דבר זה משרד הפנים. ואני מעריך בדברים האלה ברגע שאתה מקבל את כל השכונה, אף  

 אחד לא ייתן, אנחנו צריכים להיכנס לאחוזים, זה סיפור שנמשך כבר הרבה זמן. 

 

 הם בעצם מוותרים? אז מי ישפה אותם על השטחים ש  גב' מיכל ברם:

 

או   מר חיים ברוידא:  בנייה  לא  זה  נמוך,  שיפוי  הוא  השיפוי  חקלאיים,  שטחים  הם  השטחים 

דברים מהסוג הזה. זה שיפוי חקלאי. זה אדמות מדינה אדמות מינהל. ההבדל, הבעיות ברעננה גם 

לנו אדמות מינהל ברעננה. רעננה רוב האדמה   שלה זה אדמות  מבחינת מחירי הדיור שאנחנו... אין 

פרטיות. ואנחנו לא יכולים לבוא לבן אדם פרטי, תעשה הטבות לזוגות צעירים. לכן יש פה את יחידת  

הקרקע הזאת, זה כבר מתחילת הקדנציה אנחנו יושבים עליה. עשינו המון המון שינויים בתוכה. אגב  

צמוד לשכונה, לא היה    כי המגרש היה  הם רצו לתת לנו גם מגרש כדורגל. ויתרתי על הסיפור הזה.  

טעם. אבל זה הטוב ביותר שהצלחנו להשיג. ואם יהיו עוד הערות או דברים מהסוג הזה, אני אשמח 

 לשמוע. 
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אפשר רגע? לפי מה שאני שם לב, כפי הנראה אנחנו גרוסו מודו מ"ר מגורים  מר מיכאל רייזמן: 

 מ"ר תעסוקה. 

 

   -554אפסים, אנחנו עומדים על  2סיפים לפה פחות או יותר כן. אם אנחנו מו מר חיים מלמן:

 

 יחידות, גרוסו מודו אותו דבר.   500כן, ועוד  מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן, כן.  מר חיים מלמן:

 

 .  1:1, גרוסו מודו 1:1 מר מיכאל רייזמן: 

 

 פחות או יותר.   מר חיים מלמן:

 

   -היום בארנונה מר מיכאל רייזמן: 

 

 רואים בהרבה מקומות. זה בלנס שלא  מר חיים מלמן:

 

 רגע זה מצב קיים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

 תן לי שנייה אחת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מ"ר תעסוקה.   30,000יחידות דיור  600יובהר על  מר יוסי מזרחי: 
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מ"ר מ"ר בנייה למגורים    1:1יוסי תן לי שנייה. אנחנו מדברים על גרוסו מודו   מר מיכאל רייזמן: 

לתעסוקה מסחר, לא חשוב איך נקרא לזה. היחס, אני פשוט רוצה שאנשים יבינו את המשמעויות של  

זה, גם מבחינות כלכליות ברמה שהעיר צריכה לתחזק את עצמה אחר כך. היחס בארנונה הוא יותר  

 עסקים ותעסוקה לעומת מגורים, נכון יוסי?   2מפי 

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא?   3הוא כמעט כמה פי  מן: מר מיכאל רייז

 

 . 6פי  מר יוסי מזרחי: 

 

 איך?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 .  5פי  6כמעט פי  מר יוסי מזרחי: 

 

אם  5 מר מיכאל רייזמן:  שנבין,  כדי  שכל  טיפה  לנו  עושה  רק  זה  אז  אלה.  עסקים  איזה  תלוי   ,

  -תעסוקה ומגורים 50%-50%העיר היום נמצאת על יחסים של 

 

 עדיין לא הגענו לזה.   דא: מר חיים ברוי

 

 לא, לא, אנחנו מדברים על גרוסו מודו.   מר מיכאל רייזמן: 

 

אני  מר יוסי מזרחי:  על האיזון הקיים,  כדי לשמור  היום  לך.  להגיד  רוצה  אני  זה  על  מיכאל, 

גודל של    30,000יחידות מול    600צריך   מ"ר תעסוקה. כלומר אם אני עושה מכפלות, זה אומר סדר 
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 מול... 

 

 ממה שאתה צריך.   3ממה שאתה צריך. פי  3זה פי  מר מיכאל רייזמן: 

 

 תעסוקה. כלומר זה משפר את המצב של העיר...    2מ"ר. יש לנו פי  300,000 מר יוסי מזרחי: 

 

 יוסי, אני לא נגד.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -רגע, אבל אנחנו רוצים לשמוע  מר אלי אלוש:

 

 אני לא נגד.  שלא תבינו,  מר מיכאל רייזמן: 

 

 רוצה להדגיש את זה.  אני  מר יוסי מזרחי: 

 

ואני   מר מיכאל רייזמן:  עיר.  של  בתחזוקה  הכלכלית  המשמעות  את  לאנשים  להסביר  בא  אני 

את  לשפר  הולכים  אנחנו  כזה,  הוא  מגורים  לבין  עסקים  בין  התמהיל  כאשר  כזאתי  תכנית  אומר 

אנח שבתעסוקה  מכיוון  העיר,  של  הכלכלית  מאשר  היכולת  גבוהה  יותר  הרבה  ארנונה  מקבלים  נו 

, עוד פעם גרוסו מודו, לא יודע בדיוק. אנחנו 50-50ארנונה מגורים, ואי לכך המאזן שאם היום הוא  

 .40%מגורים  60%הולכים לשפר את זה לכיוון של תעסוקה 

 

 .  overall-ב מר חיים מלמן:

 

 . overall-וק בבדי מר מיכאל רייזמן: 
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את  א: מר חיים ברויד ימים  כמה  לפני  שקרא  מי  מיכאל.  של  דבריו  את  לחזק  רוצה  אני 

הסטטיסטיקה האחרונה, עיריית רעננה בשנים האחרונות עברה את תל אביב באישום של בנייה של  

   -, וכל השאר הרבה הרבה מאחורינו. אנחנו עשינו62%לעומת תל אביב  72%מסחר ותעשייה, 

 

 אביב שווה את כל הבנייה בכל העיר. בנייה אחת בתל  מר מיכאל רייזמן: 

 

בין   מר חיים ברוידא:  הזה  המתבקש  השינוי  את  לעשות  היה  הרעיון  ארנונה    65%כל  של 

   -ארנונה 45%למגורים 

 

אם   מר חיים מלמן: הזאתי  התוכנית  של  המצב  כן  שאמרת,  כמו  לענייננו,  ניגש  בואו  אבל 

ציינה שמיכל  כפי  העירוני,  השיפוט  תחום  באמת  בהתנגדות   וכאשר  הראשון  הסעיף  שזה  בהתחלה, 

יטיב   הדבר  רעננה.  של  השיפוט  תחום  לתוך  התעסוקה  שטחי  כל  את  מכניסים  בעצם  אנחנו  שלנו, 

משמעותית, כפי שאתה ציינת וכפי שיוסי ציין. יטיב משמעותית עם הכלכלה העירונית שלנו. תייצר  

 לנו הכנסות גבוהות על בסיס קבוע... 

 

יודע    16-15מדובר על גובה המבנים   מר מיכאל רייזמן:  יודע אם אנשים פה, לא  קומות. אני לא 

פרופ'  בפנינו  שהופיע  המתאר,  תכנית  על  דיברנו  כשאנחנו  אבל  מועצה,  חבר  היה  מהאנשים  מי 

 אלתרמן, שהיא כתבה ספר שקוראים לו בניינים מתמוטטים באוויר.  

 

 לים.  אבל היא דיברה על מגורים בעיקר במגד מר חיים מלמן:

 

שדיברנו  מר מיכאל רייזמן:  המתאר  מתוכנית  וחלק  ואנחנו  מגורים.  על  מדבר  אני  מגורים,  על 

זורם   די  ואני  טוענת,  שהיא  והסיבה  מהסיבה,  למגורים.  בניינים  על  לגובה  לעלות  לא  דיברנו  עליה, 
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תית,  שבבניינים גבוהים... התחזוקה שלהם הופכת להיות מאוד מאוד בעייאיתה באמירה שלה. זה  

 ולמעשה לוקחים מעברה שנמצאת בצורה הזאתי, ועושים אותה מעברה כזאתי. 

 

 תלוי באיזו רמה אתה בונה.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני גם רוצה, אני אסביר גם אחר כך את...   מר חיים ברוידא: 

 

'ה  לבוא ולהגיד חבר  sayולכן אני שואל שאלה, עד כמה יש לנו ברמת עירייה   מר מיכאל רייזמן: 

 אנחנו לא רוצים את הגובה הזה? 

 

 אני אענה לך מיכאל.   מר חיים ברוידא: 

 

שתוכנית   מר מיכאל רייזמן:  חושב  ואני  מסוים,  גובה  על  דיברנו  שלנו  המתאר  בתוכנית  אנחנו 

 המתאר לא מדברת על הגבהים האלה. 

 

יכאל. מכיוון מיכאל אני אענה לך. חיים דקה, חיים דקה. דקה אני אענה למ מר חיים ברוידא: 

קומות באזור הזה. איך קוראים    25בכל התהליכים האלה. הרעיון דובר בהתחלה עד    שאני השתתפתי

קומות. ואז אנחנו נשכבנו מה שנקרא על הרצפה, ואמרנו לא   25-ו  20לאדריכל? פרחי. הוא דיבר על  

ן הוא ליצור מצב שבו  יקום ולא יהיה, זו פשרה שאנחנו הצלחנו להגיע אליה, להגיע למינימום. הרעיו

סמוכים   יותר  יהיו  נמוכים  היותר  שהבניינים  פירמידה  של  אחד  צד  פירמידה.  מעין  יוצרים  אנחנו 

 לשכונת לב הפארק, וככול שנתרחק לכיוון מערב יהיה יותר גבוה.  

 

 אתה תחנוק את האוויר בתוך העיר לגמרי.   מר מיכאל רייזמן: 
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 -אבל זה המצב מר חיים ברוידא: 

 

זה יהפוך את העיר לאמבטיה, לאיזה שהיא פיילה. הפיילה הזאתי אם מישהו  כאל רייזמן: מר מי

היה פעם באתונה בקיץ אולי מבין על מה הכוונה, ויהפוך את העיר ברמה של תנועות אוויר למשהו 

 שהוא מאוד מאוד בעייתי. 

 

 אנחנו מודעים לזה, אבל לא בשליטה שלנו.   מר חיים ברוידא: 

 

 הולכים לחסום את כל העיר מצד מערב עם בניינים מאוד מאוד גבוהים.   יזמן: מר מיכאל רי

 

 עדיף על הרעש של המטוסים.  מר חיים גולדמן: 

 

קומות, עד כמה   11ואני אומר שאם תכנית המתאר שלנו דיברה על מקסימים   מר מיכאל רייזמן: 

ול להמשיך  צריכים  שאנחנו  חושב  אני  בדיוק.  זוכר  לא  אני  לי,  הרגליים  שזכור  על  ולעמוד  דבוק 

 האחוריות שזה מה שיהיה. ולא לתת את האופציה שיהיה יותר גבוה. זאת דעתי, ונמשיך הלאה.  

 

 אז אני יכול לומר לך שאני גם מתנגד לדברים האלה.  מר חיים ברוידא: 

 

 מצוין, אז בוא נתנגד ביחד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

אבל   מר חיים ברוידא:  יובאו,  האלה  בתוך  הדברים  גם  ויכוח  לנו  שהיה  שמכיוון  לך  אומר  אני 

   -המינהל, אני לא בטוח שאנחנו נצליח להוריד
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 בסדר, אז בוא נתנגד ונראה מה יקרה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 חיים אני אומר לך... להם היתרים.   מר אלי אלוש:

 

 אני לא פוחד מגובה.   מר חיים גולדמן: 

 

ורך הדרך, לפני שהתוכנית עוד נדונה בוועדה המקומית, ביקשנו  אנחנו לכל א גב' מיכל קלי גוטמכר: 

בנייה,   אחוזי  מבחינת  גובה  מבחינת  המתאר.  תכנית  של  למאפיינים  בהתאם  התוכנית  את  לקדם 

אמה איתנו.  ביד  יד  התקדמה  היא  ובאמת  תכסית.  בניין  קווי  המאפיינים,  כל  זכויות,  מה -מבחינת 

יחידות דיור,    1,000, הוועדה המחוזית פתאום הוסיפה עוד  אחרי שהתוכנית הגיעה לוועדה המחוזית

יותר. ואז נשאלת השאלה,    20%שזה כמות משמעותית שעכשיו באותו שטח של תכנית צריך להכניס  

  -איך פורסים

 

 או לא עושים תכנית.   מר מיכאל רייזמן: 

 

אתה גב' מיכל קלי גוטמכר:  פתוחים,  שטחים  רוצה  ציבור  שטחי  גם  רוצה  כל    כשאתה  את  רוצה 

 הדברים. זו כרגע התוכנית בגרסתה המופקדת.  

 

 זו הקלה.   מר אלי אלוש:

 

שטחי  גב' מיכל קלי גוטמכר:  ברוב  ציין,  העיר  שמהנדס  כמו  המגורים  שטחי  ברוב  היא  המשמעות 

   -קומות מקסימום בתוכנית הזו 13-המגורים מגורים ד', ניתן להגיע ל

 

 פלוס לא יודע מה.   + עמודים 13, זה 13לא  זה מר מיכאל רייזמן: 
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 קומות במתחם.  11קומות סך הכל, זה לעומת  13לא, לא, עד  גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

היה  מר מיכאל רייזמן:  המתאר  שתוכנית  חושב  ואני  שלנו,  המתאר  לתוכנית  מעבר  זה  אבל  כן, 

ע שאנחנו  חושב  ואני  הבניינים,  גובה  מבחינת  שכל  שהוא  איזה  המ לה  לתוכנית  הולכים  תאר  כשיו 

ככה. לא אמרתי שאנחנו -ואומרים לה: תכנית המתאר היקרה, אמרנו ככה ועכשיו אנחנו מוכנים ל

 ככה. ולא בטוח שאני מוכן. -אומרים ככה, אנחנו מוכנים ל

 

בין   מר חיים ברוידא:  הבדל  שיש  חושב  אתה  שאם  בטוח  לא  אגב  ל  12אני  קומות   15-קומות 

   -וחמבחינת כניסת ר

 

 בטח שיש הבדל, מה זאת אומרת? יש הבדל גדול.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -הרוח כבר נמצאת הרבה הרבה מר חיים ברוידא: 

 

 מה פתאום, זה הבדל משמעותי, מה זאת אומרת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תלוי מה הרווחים בין הבניינים. מיכאל, תלוי מה הרווחים בין הבניינים.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא, לא, לא.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מטר בין בניין לבניין אז תהיה רוח.   20אם יש נניח  מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו רוצים להמשיך ההערה נרשמה.  מר חיים מלמן:
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 אוקיי קדימה, נרשמה ההערה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ... בינוי מבוקש...   מר חיים מלמן:

 

   -חבר'ה למי עוד יש מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

   -אולי נציג את ה גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

 תציגי מיכל בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

רק שנייה לסיים את נושא הגובה, מה שאנחנו המלצנו להצעת ההחלטה כאן,   גב' מיכל קלי גוטמכר: 

קרובים   הדרומי  בחלק  המבנים  כי  לצפון,  מדרום  וגם  למערב.  ממזרח  הבינוי  את  לדרג  למוקד  זה 

כביש   של  הקיר    531הרעש  כאן,  שמתוכננים  הגבוהים  בבניינים  שקורה  מה  ואז  הרכבת,  ומסילת 

 , ואז התושבים שגרים בקומות העליונות, נאלצים להיות עם חלונות סגורים.  האקוסטי לא מגן

 

 דרך אגב הפוך, ברעש זה לא משפיע לקומות הגבוהות.  מר חגי בורשטיין: 

 

מהיחידה   : גב' מיכל קלי גוטמכר שקיבלנו  הסביבתית  הדעת  חוות  גם  וזו  משפיע  גם  משפיע  זה 

הסביבתית. ולכן ההמלצה שלנו היא לדרג את הבינוי פעם אחת ממזרח כלפי מערב, כאשר מזרח זה  

מתוך   דיור.  יחידות  ושטח  תמהיל  לגבי  צפון.  כלפי  מדרום  אחת  ופעם  הנמוך,  יחידות    5,540כמובן 

יור תהיינה קטנות. כאשר השטח הממוצע של דירה שאיננה דירה קטנה  יחידות ד  25%דיור, לפחות  

ממ"ד...    95זה   ללא  לדירה  נטו  לעומת    107מ"ר  דירות    115-125מ"ר  שלנו.  המתאר  בתוכנית  מ"ר 
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מ"ר ברוטו בייעוד מגורים ד' בצבא הכתום. כאשר באזור התעסוקה הצפוני יש   75קטנות תהיינה עד  

 מ"ר ברוטו.   60דירות קטנות שהם עד  300

 

 איפה יהיו עירובי שימושים?   מר אלי אלוש:

 

 עירוב השימושים כאן, בחלק המפוספס של סגול צהוב ואפור.  גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

 לאורך דרך הפארק.   מר חיים מלמן:

 

קומות התחתונות, קומות המסד, זה מסחר ותעסוקה. ומעל    3-ששם בעצם ה גב' מיכל קלי גוטמכר: 

יהיו בזה קומו נסיגה ביחס לקומות    3-ת מגורים. דרך אגב גם שמה אנחנו ביקשנו שהמגורים  מטר 

 המסד, בשביל לרכך את...  

 

באופן כללי אני חושב שיש יותר מידי מסחר שמה, ולא צריך להכביד, ודיברנו   מר חיים ברוידא: 

 גם העניין הזה.  

 

או  דל שלהם, זה תמהיל שהוכתב לנו  שאלה מיכל, התמהיל של הדירות... לגו מר מיכאל רייזמן: 

 שזה מה שאנחנו החלטנו?  

 

  -זה תמהיל שנעשה ביחד בהסכמה שלנו. שוב, אנחנו גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

דירות   מר מיכאל רייזמן:  יותר  הרבה  יש  יחסי  שבאופן  לכך  שגורם  הדירות  שתמהיל  חושב  אני 

כיום   שקורה  למה  יחסי  באופן  גדולות,  דירות  מאשר  שהן קטנות  לאיזה  בעתיד  יגרום  רעננה,  בעיר 

 בעיות בעיר רעננה.  
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מ"ר, זה    107רק רוצה לציין ששטח דירה ממוצע חוץ מהדירות הקטנות הוא   מר חיים מלמן:

 -4דירות של 

 

 כן בסדר. העשירים הם עשירים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 "ר. מ 140זה ממוצע, זה ממוצע. זאת אומרת יהיו דירות של  מר חיים מלמן:

 

מ"ר, זה בסדר גמור. יש לי    140-מ"ר ו  110ברור, אין לי בעיה עם דירות של   מר מיכאל רייזמן: 

 בעיה עם הרבה דירות שהם דירות שהם קטנות.  

 

   -מיכאל, זה משפט מאוד מאוד קשה מה שאתה אומר עכשיו. אתה אומר מר חיים ברוידא: 

 

 ים. חבר'ה אנחנו צריכים להיות חכמ מר מיכאל רייזמן: 

 

  -מה זה חכמים? אנחנו צריכים מר חיים ברוידא: 

 

 גם אני חלוק עליו, אבל זאת זכותו מה לעשות.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה אל תסנגר עליו, אני מסתדר מצוין.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אני לא מסנגר עליו, אני חלוק עליו גם בדעה הזאתי.  מר ניר קריסטל: 

 

חדרים אחת.    3שנה לא בנו פה דירת    21ה להסביר, אני רוצה להסביר.  אני רוצ מר חיים ברוידא: 
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   -אנחנו שינינו את זה. שינינו את זה, והיום נכנסים לפה זוגות צעירים. אנחנו

 

 איזה דירות קטנות בנית?   מר ניר קריסטל: 

 

 אני הפרעתי לך? הפרעתי לך?  מר חיים ברוידא: 

 

נות. רק אני חושב שלקחת במקום מסוים ולהעמיס עליו זה בסדר... דירות קט מר מיכאל רייזמן: 

 כל כך הרבה דירות קטנות, זה ייצור בעיה.  

 )מדברים יחד(  

 

אנחנו   25%...   מר חיים מלמן: לא  חברתית,  שנבדק  תמהיל  שהוא  תמהיל  זה  קטנות,  דירות 

 בדקנו אותו.  

 

 ה שיש לו. בסדר, בואו נתקדם אבל ובסוף כל אחד יעיר את כל מ מר ניר קריסטל: 

 

   -אני רוצה להגיד משהו מר חיים גולדמן: 

 

יחידות דיור קטנות, גם שטחי הדירות הקטנות... שטחים    30%-ל20%... בין   גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 שאנחנו מקדמים היום בעיר רעננה, על פי מדיניות של תכנית המתאר.  

 

מה שנקרא,     as isנכפתה עלינו  התוכנית הזו זו תכנית למעשה שהיא כאילו   מר חיים גולדמן: 

 נכון? 
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 תכנית שלא אנחנו...   גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

  -המחוז, כאילו המחוז הולך ו מר חיים גולדמן: 

 

 המדינה.  מר חיים מלמן:

 

המדינה. אני אומר אם זה אדמות מדינה, אם אלה אדמות מדינה, ואנחנו פה   מר חיים גולדמן: 

  -כל הזמן מדברים על מה שנקרא

 

 כדאיות.   : גב' דרורה כהן

 

 לא, אנחנו מדברים על דירות, דיור לזוגות צעירים, דיור לבני רעננה.   מר חיים גולדמן: 

 

 נכון, נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

 אין כזה דבר בני רעננה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע, רגע שנייה.   מר חיים גולדמן: 

 

 .  אין כזה דבר בני רעננה מר מיכאל רייזמן: 

 

מכיוון   מר חיים ברוידא:  ולדרוש,  לבקש  יכולים  שאנחנו  כזאת  מתכונת  יש  כזאת,  מתכונת  יש 

 שזה ברעננה. 
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  כן, אבל לא תקבל, לא תקבל. מר מיכאל רייזמן: 

 

  -... ולא בטוח. אני שואל שאלה מר חיים גולדמן: 

 

 אין כזה דבר הגדרה של בני רעננה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

גג, כמו שעושים   : מר חיים גולדמן אני שואל שאלה, למה אי אפשר לבקש, מה שנקרא הסכמי 

 בערים אחרות.  

 

 אנחנו עושים את זה.   מר חיים מלמן:

 

זה הקרקע שלה. רק בקרקע   מר חיים גולדמן:  יהיו היזמים, המדינה הרי  גג האלה  שבהסכמי 

   -של המדינה, זו הזדמנות לעשות הסכמי גג

 

   -לא פוסליםאנחנו  מר חיים ברוידא: 

 

 קומות למה לא?   15,... 15של דירות ושל מגדלים של   מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו עדיין לא שם.   מר חיים מלמן:

 

האלה,   מר חיים גולדמן:  ההגרלות  לכל  למשתכן  למחיר  לאנשים,  מקום  מספיק  פה  שיהיה 

 שיהיה הגרלות גם ברעננה. 

 

 מדובר. על זה מדובר.  זה חלק מהתהליך חיים, על זה מר חיים ברוידא: 
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ציינתי   גב' מיכל קלי גוטמכר:  חדשים.  משמעותיים  שמופיעה...  התוכנית  לגבי...  קצת  ממשיכה  אני 

כביש   לכיוון  וחיבור  הצפוני  העוקף  המשך  קודם...  פנטסטית    20גם  נגישות  ייתן  זה  פעיל...  במחלף 

הכנ כל  של  חיבור  לעיר.  נוספת  חדשה  לכניסה  לצורך...  לעיר  להמשך  חדשה  הזאתי  הצפונית  יסה 

של  הדרומיות...  לשכונות  חיבור  הפעמונים.  רחוב  המשך  של  נוסף  חיבור  אחוזה.  רחוב  ועד  פארק 

מעל   גשר  באמצעות  העלמין.  531הרצליה  לבית  מצפון  הצפוני,  בחלק  שמתוכנן  אוטובוסים  ומסוף   .

הצפ העוקף  של  בתוואי  שינוי  יהיה  מהדבר  שכחלק  לב  שימו  החיבורים.  הצפונית  אלה  בכניסה  וני 

עם   הזה.  במתווה  פה  נמצא  זה  כאן,  ברקע  זה  את  לראות  אפשר  נמצא,  הצפוני  העוקף  היום  לעיר. 

חיבור לגולדה, כאשר מה שהתוכנית מציעה, היא מציעה במקום שהכביש העוקף ייכנס לתוך לב אזור 

ממש עוקף, שיעקוף  התעשייה המתוכנן, לקחת את העוקף הצפוני ולמשוך אותו צפונה כך שהוא יהיה

כביש   לכיוון  ישירות  ויתחבר  העיר  הפארק, 20את  דרך  עם  אחוזה  רחוב  מכיוון  שמגיעה  והדרך   .

יתחבר ישירות גם היא לעוקף הצפוני, ולא יהיה את אותה שבירה... כיום. אנחנו מבקשים להבטיח  

, ושהתכנון החדש עתק העוקף הצפוני שמתבצע היום עם החיבור שלוובמסגרת ההתנגדות שלנו שלא י

 כפי שמוצע בתוכנית הזו יבוצע בטרם יתבטל החיבור כפי... 

 

אפשר עוד שאלה? אני מבין שחלק מהתוכנית הזאתי מבוססת על קרקע של  מר מיכאל רייזמן: 

מועצה אזורית חוף השרון. מה ההסכמים בין עיריית רעננה למועצה אזורית חוף השרון. הרי הם לא  

 ע. מתנדבים לתת סתם קרק

 

   -אני כרגע דיברתי מר חיים ברוידא: 

 

 זה מה שראש העיר ציין קודם.  מר חיים מלמן:

 

 כן ש?  מר מיכאל רייזמן: 
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את   מר חיים מלמן: לאשר  שאפשר  יתכן  שלא  סבורים  אנחנו  שלנו,  מההתנגדות  בחלק  גם 

 התוכנית הזאתי לפני שוועדת גבולות של משרד הפנים דנה בנושא הגבולות.  

 

 וחלוקת הכנסות.   אל הילדסהיימר:מר ארי 

 

 חלוקת הכנסות כמובן.   מר חיים מלמן:

 

 בדיוק.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בסוף אנחנו נתקוטט איתם ומשרד הפנים יצטרך להכריע.  אין הסכם בינינו.   מר חיים מלמן:

 

על   מר מיכאל רייזמן:  השבחה  היטלי  של  הגדול  שהכסף  להבין,  צריכים  שאנחנו  הדברים  אחד 

הקרקע הזאתי לפני בנייה או בזמן הבנייה, אני מתאר לעצמי שמועצה אזורית חוף השרון אומרת:  

מה הבעיה קחו את הקרקע, תנו לי חלק מהיטלי השבחה, קחו אתם את כל התושבים, ותשברו לכם 

יודע אם הוא בכלל יכול   את הראש איתם. ועכשיו אנחנו נצטרך להשקיע הרבה מאוד כסף. אני לא 

מכוסה על ידי הכסף שנקבל מהיטלי השבחה. יכול להיות ששכרנו יצא בהפסדנו בהקמה של    להיות

השכונה הזאתי, מכיוון שהיטלי השבחה ילכו חלקם למועצה אזורית חוף השרון. ואנחנו נצטרך אחרי  

   -זה את כל התשתיות

 

  -מיכאל יכול להיות ששווה לך להשקיע מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה לא תכין תשתית במועצה אזורית חוף השרון.   מר חיים מלמן:
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 לא, בבנייה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

אבל מיכאל יש בזה היגיון, אם הארנונה הולכת אליך, חלק מההשבחה אתה  מר אריאל הילדסהיימר:

 מחלק, זה קרה בהסכמי גג משותפים. 

 

גם שכל בין לשבת כאן עם    ברור שזה קרה. אבל אני אומר, ... שהיה עושה לי מר מיכאל רייזמן: 

היטלי   בין  שחלוקה  אומר  ההיגיון  ומה  הזאתי,  בתוכנית  השבחה  שהיטלי  בדיוק  לי  שיגיד  מישהו 

העלמין   בית  ליד  קטנה  קרקע  משבצת  כאן  שהייתה  זוכר  אני  השרון.  חוף  לבין  בינינו  השבחה 

עשו אותם, עם מוע להיות שכבר  יכול  חילופי שטחים,  לעשות  דרום  בטרומפלדור, שרצו  אזורית  צה 

מי  נשאלה שאלה, מקבלים את הקרקע,  ואז באמת  חן.  גבעת  חן שמה, באזור  גבעת  זה של  השרון. 

הזה   במקרה  אבל  בשישים.  שמתבטל  משהו  וזה  קטנה,  קרקע  שמה  יש  ואז  השבחה.  היטל  מקבל 

, אנחנו מדברים על קרקע לא קטנה, היטלי השבחה כסף מאוד גדול, אבל במקביל הקמה של השכונה

  -אם לא נקבלוכל התשתיות של השכונה, אמורים להגיע מהכסף של היטלי השבחה. 

 

ולא   מר יוסי מזרחי:  השבחה  חלף  פה  יש  א'  אז  מינהל.  אדמות  זה  פה  האדמות  כל  ראשית 

גובה ההשבחה... להסכם גג. כי מאחר וזה אדמות מינהל... הוא במסגרת    12%השבחה. זה בשיעור  

 השיכון.   המימון של מינהל / משרד

 

 כלומר התשתיות לא יפלו על עיריית רעננה לצורך העניין?  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד( 

 

בהוצאה   מר מיכאל רייזמן:  לעמוד  אוכל  אני  תשתיות,  ברמת  האם  שואל  שאני  השאלה  יוסי 

 כספית הזאתי או שהיא לא קיימת... 
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צה גם, יש לך השגות? או שאמרת אותם אוקיי חבר'ה בואו ניישר, ניר אתה רו מר חיים ברוידא: 

 בישיבה?

 

   -חבר'ה זה משהו שצריך לתת עליו את הדעת מר מיכאל רייזמן: 

 

  -נכון, אבל זה לא חלק מהתהליך מר חיים מלמן:

 

 מיכאל, אתה יודע מתי זה יהיה מוכן? כשאתה ואני כבר לא נהיה פה.   מר חיים גולדמן: 

 

 -₪ לא יודע מה, היום אתם מעבירים מיליארדים  40,000קודם דיברתם על  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד( 

 

 אני רוצה שוב למקד את הדיון.  מר חיים מלמן:

 

 מיכאל, אתה לא תהיה פה לספור את הכסף.   מר חיים גולדמן: 

 

 מה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה ואני לא נהיה לספור את הכסף הזה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני לא יודע לספור כאלה סכומים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 שנה אולי יבנו את זה.  30זה בעוד  מר חיים גולדמן: 

 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 15/02/2023מיום   2023001ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 37 
 

 שנה עוד נהיה כאן.   30עוד  מר מיכאל רייזמן: 

 

 את תהיי.  מר חיים גולדמן: 

 

 שנה.   30אני עוד אהיה כאן עוד  מר מיכאל רייזמן: 

 

ל מר חיים מלמן: גג או  המנגנון הכלכלי שאתה מדבר עליו הוא צריך  היבחן במסגרת הסכמי 

וכמובן   עיר,  מועצת  לאישור  יובאו  האלה  הדברים  כאשר  הגבולות.  ועדת  במסגרת  פיתוח...  הסכמי 

שהם יובאו לאישור מועצת עיר, אז נוכל לקיים את הדיון הכלכלי שאתה מדבר עליו. אבל זה לא בא, 

יחידות   במספר  הבניינים,  בגובה  קרקע,  בייעודי  דנים  אנחנו  מימוש  כרגע  של  בשלביות  הדיור, 

 התוכנית. 

 

במה   מר מיכאל רייזמן:  שיבינו  לאנשים  עניין  מכניס  טיפה,  עושה  רק  אני  לא.  אומר  לא  אני 

 מדובר. זה הכול.  

 

 בצדק, אבל שוב, זה לרתום את העגלה לפני הסוסים.  מר חיים מלמן:

 

של שטחים ציבוריים ברחבי    ... והשאלה שמיכל רצתה לשאול, אז יש הצעה גב' מיכל קלי גוטמכר: 

  4בתי ספר על יסודיים המצויים כאן במיקום הזה ובמיקום הזה. בעוד    2התוכנית, כאשר מתוכננים  

, כאשר השטח הזה זה שטח שמשלים את השב"צ שמתוכנן  4-ו  3,  2בתי ספר יסודיים במיקום הזה.  

   -, הוא מיועד לשטח2020במסגרת תכנית 

 

 התחתון נכון?   ויצמן הוא מר ניר קריסטל: 
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 זה ויצמן.  לשימושים...  גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

 זה ויצמן בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

אנחנו סבורים שהמיקום כאן הוא לא מיקום טוב לבית ספר יסודי, ורק בית  גב' מיכל קלי גוטמכר: 

  -ספר על יסודי שיכול לשרת גם את שכונות לב הפארק

 

 4על יסודי    2ייגע חלק מהאנשים, אבל לא אכפת לי. התמהיל של  אני אולי מ מר מיכאל רייזמן: 

אותה   זה  יסודי  ועל  ביסודי  דבר  של  בסופו  הילדים  שכמות  מכיוון  הגיוני.  לא  קצת  לי  נראה  יסודי, 

 כמות ילדים. 

 

כיתות. אני    48-כיתות, ועל יסודי יכול להגיע ל  18או    12יסודי בדרך כלל הוא   מר חיים מלמן:

   -יד... לפי... הקצאות של מינהל התכנון. השטחים ומספר הכיתות הם לפי סטטיסטיקותרק רוצה להג

 

 מבית ספר יסודי.   2אבל אנחנו רואים שבית ספר על יסודי הוא פי  מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  מר חיים מלמן:

 

 אוקיי תודה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

ב גב' מיכל קלי גוטמכר:  יסודיים הוא    בתי הספר  2-... מספר הכיתות  ו  36העל  בתי ספר   4-כיתות, 

 כיתות. סך הכל...  18יסודיים של 

 

 ... עד כיתה ו'?  18  גב' מיכל ברם:
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 כן.  גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

 למה אי אפשר להגדיל?    גב' מיכל ברם:

 

ספר   מר חיים מלמן: בית  את  לבחון  רוצים  הם  אם  חינוך  אגף  חינוך.  אגף  של  החלטה  זה 

מ ספר  בדיאלוג  בתי  כמה  או  כיתות  כמה  השטחים,  בהקצאת  דנים  אנחנו  כרגע  החינוך.  משרד  ול 

אפשר לעשות בכל חטיבת קרקע. לגבי אחרי זה אם זה יהיה שש שנתי או משהו אחר, זה כבר אגף 

 -חינוך שלנו מחליט לפי התפיסה

 )מדברים יחד(  

 

 ניר, יש לך דברים, בבקשה ניר.  מר חיים ברוידא: 

 

מילה לגבי שטחי מסחר. כל הקווים הסגולים שרואים פה בתוכנית... אנחנו  לי גוטמכר: גב' מיכל ק

   -מבקשים... כמו שראש העיר אמר, יותר מידי

 

 חבר'ה כולם מדברים ביחד איתה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתם לא מקשיבים.    : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד( 

 

למ גב' מיכל קלי גוטמכר:  מבקשים  המסחר...  ולהכיר שטחי  הראשיים...  הצירים  סביב  אותם  קד 

בהם עירוב שימושים לא רק מסחר אלא גם משרדים, כדוגמת קליניקות מרפאות, משרדים לסוגיהם 

וכדומה. ערוץ נחל רשפון שנמצא פה ממש, הערוץ הטבעי שנמצא לאורך השכונות, הערוץ הזה הוכנס  
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יה לפתח בשטח הזה כאיזה שהוא שטח של למן נקז תת קרקעי, ואנחנו חושבים שזה פספוס. אפשר ה

טבע עירוני. ומבקשים לשקול את הנושא הזה שוב. יש כאן הדמיות שרואים מכיוון צפון את השכונה.  

 הדמיה מכיוון דרום מערב. 

רואים   אנחנו  אז  אליכם.  שהועברה  החלטה  בהצעת  העיקריים  הנושאים  את  לסכם  מגיעה  ואני 

וכנית. אבל יש כמה השגות. בראש וראשונה קביעת תחום שיפוט שבגדול העירייה תומכת בקידום הת

עבודות בשטח. רשת   לביצוע  וכתנאי מקדים  ומרחב תכנון כתנאי מקדים לאישור התוכנית הזאתי, 

ההיתכנות  בבחינת  בבה"ת  שקיימת  שלביות  שלביות.  להיות  חייבת  התנועתי,  והשלד  הדרכים 

הו לא  התוכנית,  ממסמכי  חלק  שזה  הנקזים  התחבורתית,  כל  בתוכנית.  דבר  של  בסופו  טמעה 

על   מדברים  אנחנו  כתנאי...  להתפתח  חייבים  שלה,  לסביבה  השכונה  של  חיבורים  אותם  הראשיים 

מטר ולא    5דירוג הבנייה ממזרח למערב ומדרום לצפון. אנחנו מדברים על קווי בניין גדולים יותר של  

ול יותר בין הבניינים. אנחנו מבקשים לפרוס מטר, כמו שנמצא בתוכנית, בשביל לאפשר ריווח גד  4

 את הצפיפות בצורה מאוזנת יותר. 

לא   מבקשים  אנחנו  שימושים.  עירובי  שם  ולאפשר  המסחריות  החזיתות  את  לצמצם  רוצים  אנחנו 

הרחוב.   כלפי  גן  דירות  חצרות,  לטובת    50%להפנות  להיות  צריך  הקרקע  בקומה  מהשטח  לפחות 

מטר, לטובת יצירת צל עירוני.   1.5-שים עומק אדמה גננית שלא יפחית מרווחת הדיירים. אנחנו מבק

לגבי השב"צים דיברנו על הקשר, על המיקום והקשר לשכונות, מיקום בית ספר יסודי צריך להיות 

 בחיבור לשכונה.  

מסחר בכל השב"צים. לגבי השלד הירוק דיברנו על הערוץ של   20%אנחנו מבקשים לאפשר מסחר עד  

עירוני. אנחנו מבקשים בכל השצ"פים  נחל רשפ ולייצר שטח  ... ומסחר 5%ון שמוצע להרחיב אותו, 

ההערות   שאר  רוצים.  שאנחנו  כמו  זה  את  לפתח  עירונית  כרשות  גמישות  לנו  ולאפשר  ושירותים, 

 מונחות לפניכם.  

 

בישיבת  מר חיים ברוידא:  אמרת  כבר  שאתה  שלך  מהדברים  חלק  פה  יש  תתייחס,  ניר  אז 

 ה. המליא



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 15/02/2023מיום   2023001ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 41 
 

 

בקומת  מר ניר קריסטל:  והמשרדים  המסחר  של  לקטע  אחד  תראו,  דברים.  כמה  פה  יש  כן, 

שכשאתה מכניס משרדים בקומת רחוב, נפגעת  הרחוב. אני לא חושב שזה נכון השילוב הזה, מהסיבה  

ולהבדיל   דין,  עורכי  זה משרד  היום שוכר את  כי  למה?  והנראות הציבורית.  השימושיות של הרחוב 

שבדרך כלל נפתחת בשעות היום, נפתחת בדרך כלל בשעות הבוקר סוגרת בערב, אז עורך הדין  מחנות  

  -או שהוא הגיע או שהוא לא הגיע

 

 אתה מדבר על למטה.   מר חיים גולדמן: 

 

אני מדבר על קומת הרחוב. אני חושב שאת המשרדים צריך למקם בקומות   מר ניר קריסטל: 

  -שמעל, בדיוק, קומה שנייה שלישית

 

 גם אני מסכימה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

ולא בקומת הרחוב. כי היום שוכר את זה רופא עצמאי, והוא עובד רק ביום   מר ניר קריסטל: 

 ימים זה סגור.   3שני, רביעי ושישי בבוקר. אז 

 

 במקרה טוב.   מר חיים גולדמן: 

 

ו  3-ו מר ניר קריסטל:  המדרכה,  זאת  הרחוב,  קו  זה  אבל  סגור,  זה  וגם ימים  נראה.  זה  ככה 

אתה   כאשר  נפגם,  טעם  פה  שיש  חושב  אני  ולכן  גבוהה,  יותר  קצת  היא  האלה  בעסקים  התחלופה 

   -בסופו של דבר רוצה רוב

 

 אבל חלק גדול מהקומות הראשונות זה לובאים.   מר חיים גולדמן: 
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שימו מר ניר קריסטל:  עירוב  עושים  שאנחנו  זה  על  מדבר  אני  הלובאים.  את  עזוב  שים,  רגע, 

אנחנו אומרים יש לך את קומת המסחר שהיא פונה לרחוב, מעליה יש לך קומות למשרדים עסקים, 

ומעליה מגורים. אני טוען שאת כל המשרדים הללו, הרופא ועורך הדין וכל מי שרוצה, לא צריך לשים  

  200צה.  על המדרכה, אלא צריך לשים בקומות של הבניין, בתוך הבניין. ואז יש לך שם מה שאתה רו

אתה   הרחוב  אבל  חשוב.  לא  זה  בא,  לא  הוא  בא,  הוא  רוצים,  שהם  איך  זה  את  שיחלקו  קליניקות 

 מרוויח שימושיות מלאה בשעות היממה לפחות לרחוב במקסימום.  

גם אחד מתחילה... וגם מבחינת שילוט, גם מבחינת כל הדברים האלה, אנחנו נראים הרבה יותר טוב 

לתושבים והשימוש  להם מסחרית.  שיהיה  לתושבים,  נגיש  שיהיה  מסחר  שיותר  כמה  רוצה  אני  כי   .

הכול זמין. כי עוד פעם, משרד להבדיל ממסחר, משרד הוא מוצר חיפוש. אם אתה מחפש את עורך 

 הזה זה לא, אבל אתה תגיע אליו.  אתה נניח תגיע אליו, במקרה  7הדין, גם אם הוא יהיה בקומה 

 

 ר, הוסבר.  לא, זה הוסב מר חיים ברוידא: 

 

זאת דעתי, זה אחד. הנושא של הגובה המקסימלי של הבניינים במערב, אני  מר ניר קריסטל: 

לגמרי מצטרף למה שמיכאל אומר. אני חושב שאנחנו צריכים לשמור על אותו גובה שקבענו בתוכנית  

אלוש,    המתאר. דבר נוסף שכבר אמרתי גם בוועדה, הנושא של הדירוג. אני חושב שאתם עושים פה, 

  -לורן

 

   -אבל תשמע אתה צריך להיות מה שנקרא מר חיים גולדמן: 

 

 לא, לא, רגע, רגע, רגע,   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה צריך להיות מציאותי, הם לא יסכימו.   מר חיים גולדמן: 
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יכול להיות, אבל בואו נביע את דעתנו. לא יסכימו, לא יסכימו. זה בסוף בכל   מר ניר קריסטל: 

  -זאת

 

 אבל כל המטרה זה לתת עוד דירות.  ר חיים גולדמן: מ

 

תקשיבו רגע, הסיפור של הדירוג, אני חושב שהדירוג צריך לפני הכול לחשוב   מר ניר קריסטל: 

 על תושבי רעננה הקיימים. 

 

 מה זה דירוג?   מר חיים גולדמן: 

 

 דירוג של הבינוי.   מר חיים מלמן:

 

   -פידירוג של הבניינים כל מר ניר קריסטל: 

 

 מדרג.  מר חיים גולדמן: 

 

 . 531-. אני טוען זה בדיוק, שזה צריך להיות ככה ל531כן. כלפי  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אמרנו את הדברים האלה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל היא אמרה קודם הפוך.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא, לא.  מר חיים גולדמן: 
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 -לפנים העיר נמוך : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  

 

 דיברנו על הדברים האלה, אני אמרתי זה לכיוון מערב.  מר חיים ברוידא: 

 

 שהממשק יהיה נמוך.   מר חיים מלמן:

 

 אז הנמוך הזה עולה לגובה, מה שטענתי שצריך ללכת גם לפה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל זה מה שאמרת.   מר חיים ברוידא: 

 

מתכוו מר ניר קריסטל:  שאני  מה  אותו  בסדר.  על  מדברים  בדיוק  לא  אנחנו  יותר,  שהגבוה  ן 

 דבר. בחלקו כן, בחלק הצפוני כן, 

 )מדברים יחד( 

 

יכול   מר ניר קריסטל:  לא  הוא  חברים,  חברים,  לתמלל.  יכול  לא  שהוא  טוען  המקליט  אבל 

 להקליט. 

 

 חבר'ה אני מבקש שקט. ניר תקצר קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

טו מר ניר קריסטל:  מדבר  חבר'ה,  דבר  של  בסופו  אני  שומע.  לא  שהוא  המקליט  דקות    3ען 

. כן מהסיבה הפשוטה, שיותר 531בדיוק. אני טוען שהדירוג החלקים הגבוהים צריכים ללכת לכיוון  

שיגור  מי  כי  היום,  חי  חזות שיותר מתאימה למה שהוא  יקבל  העיר  בתוך  גר  לי שמי שהיום  חשוב 
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  , קונה דירה חדשה.531-יותר קרוב ל

יודע מה הוא קונה. הוא ידע מראש מה הוא קונה, ויהיה לזה מחיר, מחיר שוק.   מן הסתם הוא גם 

של   בבניין  שגר  הקיים  התושב  היום  מולו    5-6אבל  עכשיו  לקבל  צריך  לא  המרכזי,  באזור  קומות 

 מפלצת. 

 

 זה הוסבר כל הזמן, וגם...   מר חיים ברוידא: 

 

 ך.  תן לי לדבר, נו בחיי מר ניר קריסטל: 

 

 אבל זה רשום, בשביל מה אתה חוזר על אותם דברים?  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל לא יכול להיות שכל משפט תיכנס לי לווריד.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אתה חוזר על דברים.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל שב דקה בסבלנות ותסיים את זה. קצת סבלנות.  מר ניר קריסטל: 

 

   -ד מה שאתה מחד מר חיים ברוידא: 

 

 אני שמח, קצת סבלנות. אתה שמעת את זה, לא כולם. אתה היית והם לא.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל זה רשום.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני שמח.  מר ניר קריסטל: 
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 זה רשום.  מר חיים ברוידא: 

 

רעננה   מר חיים מלמן: לתושבי  הקיים  הדיור  בין  הממשק  בסוף  להבהרה,  חשובה  נקודה 

   -שלנוהתושבים 

 

 בא לידי ביטוי בנאות עוזי אני יודע.  מר ניר קריסטל: 

 

 לבין הבינוי הקיים, זה זה.  מר חיים מלמן:

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

שפה בחלק הצפוני יש לנו שב"צ, שאמור להיות פה בית ספר. פה יש את דרך   מר חיים מלמן:

 הפארק. ומצד שני, באמת היו פה בניינים...  

 

 זו הבקשה שלי. היא גם תאושר.  רוידא: מר חיים ב

 

  -הנושא של מר ניר קריסטל: 

 

 מה זה גבוהים? באותו גובה שנמצאים עכשיו בשכונת...  : אנה פוזמנטירגב' 

 

שתוכנית   מר חיים מלמן: למה  זה  את  להוריד  מבקשים  אנחנו  קובעת...  התוכנית  פה  לא, 

 המתאר מאשרת.  
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 ,  נכון. הדבר האחרון מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 חבר'ה שם ביציע, יוסי, תהילה, ענבר.  מר ניר קריסטל: 

 

 ... היום הם מגישים תב"ע חדשה, הם יכולים...   גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

נקודה אחרונה לגבי היחידות הקטנות. התוכנית אומנם מציינת, היא מציינת   מר ניר קריסטל: 

ממיכאל,   הפוכה  אגב  דרך  בדעה  אני  קטנות  לפחות.  דירות  שיותר  כמה  צריכים  שאנחנו  חושב  אני 

 היום, מהסיבה שכל השנים נבנו פה דירות גדולות.  

ואנחנו צריכים דירות שישמשו גם את הזוגות הצעירים וגם את המבוגרים שרוצים לפנות, כדי לשנות  

 את התמהיל בתוך רעננה. עד כאן. אבל זה כאמור, זה ניתן לנו כי זה לפחות.  

 

  -תודה רבה. מי בעד אישור עמדה ם ברוידא: מר חיי

 

 מה אנחנו מצביעים חיים?    מר אלי אלוש:

 

 כן, כן. מי בעד אישור העמדה בעניין התנגדויות כפי שהוצגו בדיון?   מר חיים ברוידא: 

 

 לא הבנתי.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -על כל ההשגות מר חיים ברוידא: 

 

 ברו.  אי אפשר שכולם יד : אנה פוזמנטירגב' 
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כל ההצגות שהושגו כאן, שאנחנו מעבירים את זה לוועדה המחוזית, בתקווה   מר חיים ברוידא: 

 שיתחשבו בנו, זה הרעיון.  

 

 פה אחד, פה אחד.    מר אלי אלוש:

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 

 

 אין נגד.   מר אלי אלוש:

 

 מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 אין, אין נמנע.    מר אלי אלוש:

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 פה אחד.  מר לורן משה עייאש: 

 

   -אנחנו עוברים פה מר חיים ברוידא: 

 

 היא בעלת עניין, היא לא יכולה להשתתף.  מר חיים גולדמן: 

 

כפי   ת הוועדה המקומית לתוכנית רעננה מערביו התנגדואת  החליטה פה אחד לאשר  מועצת העיר  

 .שהוצגו



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 15/02/2023מיום   2023001ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 49 
 

 רונית ויינטראוב, אנה פוזמנטיר, רחמים שלום.  נכחו ולא השתתפו בהצבעה: 

 

בקשה לשינוי הרכב חברי ועדת המשנה אישור מינוי מר חגי בורשטיין כמ"מ של גב' דבי  .4

 סלוצקי בוועדה המקומית לתכנון ובנייה במקומה של הגב' רונית ויינטראוב.   

 

לשינוי הרכב חבר מר חיים ברוידא:  זה. בקשה  לעשות את  נשתדל  ועדת המשנה. אישור  בואו  י 

בורנשטיין  חגי  הגב'    מינוי  של  במקומה  ובנייה  לתכנון  המקומית  בוועדה  דבי סלוצקי  גב'  של  כמ"מ 

 רונית ויינטראוב. מי בעד מינוי חגי? בהצלחה.  

 

 תודה.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אני נועל את מליאת הוועדה המקומית.  מר חיים ברוידא: 

 

גב' דבי סלוצקי  שר  פה אחד לאהחליטה  מועצת העיר   את מינויו של מר חגי בורשטיין כמ"מ של 

 בוועדה המקומית לתכנון ובנייה במקומה של הגב' רונית ויינטראוב. 

 

 

 

 

          

 ______________________           ______________________ 

 ימרימר אריאל הילדסה                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                      ראש העיר                
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